
Verkiezingen 9 juni 2024

Piet Berton op plaats 11 voor 
het Vlaams Parlement
Deze 46-jarige vader van drie zetelt sinds 2018 voor de N-VA in de gemeenteraad 
van Jabbeke en is tevens ondervoorzitter van de lokale afdeling. Binnen de partij 
wordt vooral gekeken naar zijn uitgebreid netwerk van West-Vlaamse kmo’s, die hij 
ondersteunt vanuit zijn eigen consultingbedrijf. Hij staat gekend voor zijn gedreven-
heid en oplossingsgerichte aanpak. 

Zich fit houden doet Piet met fietsen en crossfit, en verder is hij al meer dan 30 jaar 
muzikant bij de Koninklijke Harmonie St.-Cecilia in Oudenburg. Migratie, tewerk-
stelling en een efficiëntere overheid zijn de thema’s waarvoor hij zich wil inzetten.

Doe mee!
Jabbekenaars die hier mee hun schouders willen onder zetten, 
kunnen ons steeds contacteren via info@nvavisie.be.

N-VA VISIE: tijd voor beleid met visie in Jabbeke
Onder de naam ‘N-VA VISIE’ stappen wij naar de Jabbeekse kiezer voor de verkiezingen van oktober. De slagzin ‘Ervaring en 
Vernieuwing’ vat de essentie van deze lijst samen. Daarop vindt u zowel ervaren gemeenteraadsleden en andere kandidaten van 
de N-VA terug als nieuwe, ona� ankelijke kandidaten. 

De N-VA-gemeenteraadsleden voerden de afgelopen 11 jaar 
een opbouwende en kritische oppositie. Heel wat voorstellen 
werden, vaak na een principiële afwijzing, later toch door de 
meerderheid gerealiseerd, alsof ze het zelf hadden bedacht. We 
stelden vast dat sommigen om een of andere reden verkiezen 
om niet onder een nationaal partijlabel op te komen. We zijn 
ervan overtuigd dat we dat nieuwe politieke talent een kans 
moeten geven en stellen daarom onze structuren en organisatie 
ter beschikking van een gemeenschappelijk breed project waar 
onafhankelijken welkom zijn. 

Anders en beter
We delen dezelfde visie: het moet anders en beter in Jabbeke. 
Wij willen een gemeente die zuinig en efficiënt bestuurd wordt, 
een veilige en groene leefomgeving, een doordacht ruimtelijk 
beleid dat het landelijke karakter van onze gemeente behoudt en 
een vlotte en transparante communicatie met de inwoners, aan 
wie de nodige inspraak wordt verleend. Tijd voor verandering, 
tijd voor een beleid met visie! Jabbeke heeft dat broodnodig! 

Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt.

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden.

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen. 

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat élan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Sander Loones, 
lijsttrekker Vlaams Parlement

Jean-Marie Dedecker, 
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden
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Jabbeke



Asielcentrum Jabbeke

Veel beloven en weinig geven
Iedereen herinnert zich de verontwaardiging van onze bevlogen burgervader in december 2022 bij de aankondiging van de 
komst van een open asielcentrum op de site van de Civiele Bescherming in Jabbeke. De gemeente wou dezelfde site verwerven 
om een ambachtelijke zone te ontwikkelen. De oorspronkelijke intentie om na zes maanden het centrum weer te sluiten, ontlok-
te de burgemeester de bekende quote over zijn schoonmoeder die ook maar even zou blijven, maar ondertussen al twee jaar in 
huis was. De lachers had hij hiermee op zijn hand, de reactie binnen de schoonfamilie is niet gekend. 

Korte rebellie
De rebellie tegen de partijgenote-staats-
secretaris bleek echter van korte duur. 
Het opgeven van het verzet werd als een 
strategische zet verkocht, waarbij de 
staatssecretaris in ruil mee zou zorgen 
voor het definitief verwerven van de site 
door de gemeente. Eind oktober 2023 is 
het geklonken, verklapte Casteleyn aan de 
fractieleiders van de gemeenteraad.

Verliefd op Nicole
In mei vorig jaar werd de levensduur van 
het asielcentrum echter verlengd tot 31 
maart 2024. De burgemeester keek naar 
zijn schoenen en zweeg. In een dubbelin-
terview met Nicole de Moor in de Krant 
van West-Vlaanderen in december 2023 
blijkt er geen sprake van enige frustratie. 
Integendeel. Hij blijkt nu te lijden aan het 
stockholmsyndroom, want hij verklaart 
ondertussen verliefd te zijn op Nicole. 
Gelukkig voor alle partijen (en alweer de 
schoonfamilie) is dat echter niet fysiek. En 
het hele probleem wordt gereduceerd tot 
een communicatieprobleem (look who’s 
talking, cd&v Jabbeke).  

Als een voetzoeker
“Had ze mij een dag eerder gebeld, dan 
was het allemaal anders gelopen”, zegt 
Casteleyn. Wat er buiten zijn straffe 

uitspraken, die als een voetzoeker even 
sissend zigzaggen, een luide knal geven, 
maar dan oorverdovend stil blijven, dan 
wel zou veranderd zijn, is niet helemaal 
duidelijk. Wat we wel zondermeer uit 
dat interview kunnen besluiten, is dat 
er op 31 maart 2024 nog steeds open 
asielopvang zal zijn in Jabbeke. De Moor: 
“Zodra de opvangdruk daalt, zal dat 
gesloten worden”. Versta: de eerste jaren 
verandert er niets. 

Cadeau van Sammy
En in 2026 komt er ook een gesloten 
centrum op de autosnelweg-splitsing naar 
Oostende en Veurne. Dat was nog een ca-
deau uit 2022 aan onze burgemeester van 
Sammy Mahdi, voor hij cd&v-voorzitter 
werd. Ook toen wist Casteleyn in de krant 
te vertellen dat hij de belofte had gekre-
gen om in ruil de Civiele Bescherming te 
kunnen aankopen. En ook dan foeterde 
hij over het gebrek aan communicatie; 
blijkbaar toch wel een genetisch cd&v-pro-
bleem. 

Geen bindende belofte
Op de gemeenteraad van februari stelde 
onze fractieleider Geert Orbie aan Frank 
Casteleyn de vraag of het asielcentrum 
nu, zoals aangekondigd, zou sluiten op 31 
maart 2024 en zo niet wanneer dan wel. 
Als antwoord zwaaide de burgemeester 

met een WhatsApp van de staatssecreta-
ris, waarin die aankondigt de aankoop 
van de site door de gemeente te steunen 
bij haar collega Michel, bevoegd voor 
overheidsgebouwen. Echter geen enkele 
bindende belofte over de datum van een 
sluiting. Straks wordt de gemeente Jabbeke 
misschien eigenaar van de terreinen en ge-
bouwen van de Civiele bescherming, maar 
worden we opgezadeld met een huurder, 
Fedasil, waar we niet van af geraken. 

Ooit vertelde Casteleyn aan iedereen die 
het wilde horen dat hij enkel bij lokale ver-
kiezingen voor cd&v stemde. Ondertussen 
staat hij op de zesde plaats van de federale 
kieslijst van deze partij. Misschien zijn 
manier om de Vivaldi-regering van zijn 
vlam de Moor te steunen. Benieuwd of hij 
voor zichzelf zal stemmen.

158.000 euro voor Parochiekerk 
Sint-Mauritius in Varsenare
Vlaams minister van Onroerend Erfgoed Matthias Diependaele maakt 
158.929,34 euro vrij voor restauratiewerken aan de toren van de Parochiekerk 
Sint-Mauritius in Varsenare. 

“De vroeggotische kerktoren van Varsenare is een onlosmakelijk deel van het 
dorpszicht en verdient het om in ere hersteld te worden. De Vlaamse premie 
gaat naar dringende herstellingswerken aan de buitenschil”, vertellen gemeente-
raadsleden Han Vermaut en Werner Coudyzer.

Gemeenteraadsleden Han Vermaut en Werner 
Coudyzer bij de Parochiekerk Sint-Mauritius.

Gemeenteraadsleden Piet Berton, Han Vermaut 
en Werner Coudyzer aan het asielcentrum.
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Jabbeekse meerderheid gebruikt fi scale 
inkomsten voor eigen propaganda

Met de recente wijzigingen van het huidige meerjarenplan trekt de meerderheid duidelijk haar verkiezingscampagne op gang. 
De investeringen in onze gemeente tonen al decennia een cyclisch karakter met telkens een onbetwistbare stijging aan het einde 
van de legislatuur.

Dat is deze keer is niet anders. De investeringsinspanningen voor 2024 worden geraamd op bijna 13 miljoen euro, het hoogste bedrag 
ooit en ongeveer 3 miljoen meer dan het vorige record uit 2018. Opmerkelijk: de financiering van die geplande investeringen gebeurt 
hoofdzakelijk met eigen middelen. Tijdens deze bestuursperiode is 8,7 miljoen euro opgepot om in 2024 te kunnen uitpakken met 
nieuwe projecten die de aandacht trekken. Jabbeke kan duidelijk rekenen op heel wat fiscale inkomsten. In 2015 was er namelijk 
een belastingverhoging. Volkomen onterecht, blijkt vandaag. Onze fractie stelde al meermaals een belastingverlaging voor, maar de 
meerderheid stemde die telkens weg.

Volgende geplande investeringen in 2024 springen in het oog:
• Verdere aanleg fi etspad op de Aartrijksesteenweg: 900.000 euro

• Herstel van enkele landbouwwegen: 900.000 euro

• Aanleg Popstaelstraat in Varsenare: 760.000 euro

• Aanleg Spanjaardstraat in Stalhille: 750.000 euro

• Aankoop grond voor uitbreiding van de Maskobossen: 210.000 euro

• Aanleg kunstgras sportterreinen voor KSV Jabbeke en VKSO Zerkegem: 1.400.000 euro

• Aanleg atletiekpiste te Jabbeke: 942.000 euro

• Renovatie SPC te Varsenare: 5.780.000 euro

• Aanleg padelvelden te Varsenare: 170.000 euro

• Aanleg tennisterreinen te Varsenare: 370.000 euro

• Aankoop Civiele Bescherming in de Stationsstraat te Jabbeke: 1.950.000 euro

• Reconversie site ‘

• t Schaeckhof te Varsenare: 2.000.000 euro

Investeringen mogen geen verkiezingspropaganda zijn. De N-VA betwist de noodzaak van investeringen 
niet. Maar de beslissing om een investering aan te gaan, moet het resultaat zijn van een gezond beleid 
dat rekening houdt met de jaarlijkse ontvangsten. Investeringen zijn geen instrument om de verkiezings-
uitslag proberen te beïnvloeden.

Han Vermaut Gemeenteraadslid
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